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§ 1  

Översiktsplan - Mönsterås kommun 
Diarienummer: 2020/114 

 

Dagens sammanträde  
Styrgruppen för Mönsterås kommuns nya översiktsplan arbetar med följande frågor:  

 Skisser Blomstermåla 
 Skisser Ålem  
 Skisser Timmernabben  
 Skisser Mönsterås tätort  
 Ställningstagande – Hantering av klimatförändringar 
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§ 2  

Planuppdrag Garvaregården 1 med flera  
Diarienummer: 2022/22 

 

Beslut  
Miljö- och byggnadsnämnden får i uppdrag att påbörja en ny detaljplan för Garvaregården 1 
med flera.  

Sammanfattning   
Coop Mönsterås har planer på en ny butik i centrala Mönsterås. Nya butiken föreslås ligga 
cirka 60-70 meter norrut men behåller sin entré till butiken åt söder. Kundparkeringen 
föreslås ligga mellan entrén och Åsevadsgatan. Kommunen anser det vara positivt med 
satsningen i centrala Mönsterås. Det är av stor betydelse att det finns starka målpunkter i 
centrum. Befintlig detaljplan tillåter inte dess förändringar och därför behöver en ny 
detaljplan tas fram. Viktiga aspekter i planarbetet kommer vara:  

 Markägarefrågan. Coop eller Mönsterås kommun äger all mark som utkastet 
omfattar.  

 Byggnadens utformning, inte minst med hänsyn till området ligger inom riksintresse 
för kulturmiljövård.  

 Allmänna ledningar. Det ligger både fjärrvärme och VA-ledningar i området.  
 Geologisk grundförutsättning för ny byggnad.  
 Gång- och cykelvägskopplingar till butiken men också för området i sin helhet.  
 Trafikförsörjning till och från butiken, både för kunder, personal och gods.  
 Hur dagvatten ska hanteras eftersom det blir stora hårdgjorda ytor.  

Ett plankostnadsavtal bör tas fram med Coop som reglerar kommunens kostnader i samband 
med planläggningen.  

Beslutsunderlag  
KS 2022/22 Tjänsteutlåtande
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§ 3  

Ortsanalys Timmernabben 
Diarienummer: 2021/295 

 

Beslut  
Förslaget till styrgrupp godkänns.  

Sammanfattning   
Syftet med att ta fram en ortsanalys för Timmernabben är att förbättra livsmiljön för de 
människor som bor och verkar i Timmernabben. Syftet är också att skapa en gemensam 
framtidsbild. Ortsanalysen är ytterligare ett steg i kommunens arbete med att genomföra 
ortsanalyser och förbättra livsmiljön för ortsborna i kommunens samhällen.  

Tidsplanen för arbetet ser ut enligt följande:  

 Uppstartsmöte, mars 2022  
 Medborgardialog 1, juni 2022  
 Medborgardialog 2, november 2022  
 Slutpresentation, februari 2023 

Förslag till styrgrupp:  

 Anders Johansson (C), kommunstyrelsens ordförande  
 Robert Rapakko (S), kommunstyrelsens vice ordförande  
 Fredrik Johansson, kommunchef  
 Anette Elmgren Petersson, teknisk chef  
 Ulrika Johansson, rektor Tillingeskolan  
 Niclas Petersson, VD Ålems sparbank  
 Jesper Svensson, VD Gabriel keramik 
 Marie eller Pär Lindeby, ägare Nabbens rökeri  
 Representant samhällsföreningen  
 Lars Wibing, ordförande Timmernabbens båtsällskap  
 Lind Lindström, VD Holistic Performance  

Beslutsunderlag  
KS 2021/295 Tjänsteutlåtande 
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§ 4  

Försäljning Oxhagen 3 
Diarienummer: 2021/323 

 

Beslut  
Kontraktet godkänns. 

Sammanfattning   
Föreligger av Svensk Fastighetsförmedling upprättat köpekontrakt för Oxhagen 3 med adress 
Viggvägen 6 i Mönsterås. Köpare är Louise Petersson och Anton Engberg, köpeskillingen är 
374 535 kronor. Tillträde sker 2022-03-25. Övriga villkor framgår i avtalet. 

Beslutsunderlag  
KS 2021/323 Tjänsteutlåtande  
KS 2021/323 Köpekontrakt godkänt av köparna 
KS 2021/323 Översiktskarta
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§ 5  

Fastighetsreglering Mönsterås 3:5 och Skriften 1 
Diarienummer: 2021/326 

 

Beslut  
Avtalet godkänns. 

Sammanfattning   
Begravningsplatsen mellan Storgatan och Parkgatan har under mycket lång tid till hälften 
varit belägen på kommunens fastighet Mönsterås 3:1. Detta har nu uppmärksammats och 
Mönsterås församling köper den berörda delen för att med fastighetsreglering föra området 
till fastigheten Mönsterås 3:5. 

Dessutom är det en liten bit mark vid kyrkogårdens nordvästra hörn intill Torget som 
kommunen förvärvar av församlingen. Det är en liten remsa mark som används till gång- och 
cykelväg. 

Ersättningen för marken uppgår till 350 000 kronor vilket församlingen betalar till kommunen 
när förrättningen är avslutad. 

Övriga villkor framgår i avtalet. 

Beslutsunderlag  
KS 2021/326 Tjänsteutlåtande  
KS 2021/326 Överenskommelse om fastighetsreglering godkänd av Mönsterås församling.



Kommunstyrelsens Arbetsutskott 
Sammanträdesprotokoll 

2022-01-18 

 

§ 6  

Utredning föreningslokaler 
Diarienummer: 2021/320 

 

Beslut  
Tekniska förvaltningen får i uppdrag att undersöka möjligheterna till att överlåta 
fastigheterna till respektive förening alternativt sälja fastigheterna.  

Sammanfattning   
Mönsterås kommun äger fastigheter i sex mindre samhällen i kommunen. Husen är uthyrda 
till föreningar som verkar för en levande byggd för sina respektive orter. Det finns inte 
hyreskontrakt för alla föreningar och om det finns avtal är det inte alltid de efterföljs.  

Eftersom det saknas skriftliga avtal finns det inte heller någon överenskommelse om vem 
som står för fastighetens underhåll. Sedan 2015 har fastighetsavdelningen lagt totalt 166 000 
kronor på underhåll. I dagsläget bedöms att ett av husen har ett eftersatt underhåll som 
uppskattas till cirka 800 000 kronor. Resterade fem är i varierade skick. Totalt har de sex 
fastigheterna ett bokfört värde på 227 736 kronor.  

I dagsläget är det enbart en förening som betalar hyra och det är också den enda föreningen 
som står för sina egna driftkostnader. Övriga föreningar betalar varken hyra eller 
driftkostnader. På el och värme i dessa fem har kommunen betalat 68 000 kronor under 
2021. Till driftkostnader hör också vatten, avlopp och renhållning som under 2021 uppgått till 
14 000 kronor för kommunen på dessa fem fastigheter. Idag finns ingen specificerad budget 
för dessa hus och nödvändiga åtgärder kan inte genomföras utan att det påverkar 
underhållet av övriga fastigheter, t.ex. skolor och äldreboenden. Alla föreningar existerar inte 
längre, lokalerna nyttjas då av tidigare medlemmar som fortfarande har nycklar. En del 
föreningar saknar organisationsnummer, vilket gör att juridisk motpart saknas vid en 
eventuell tvist. 

Beslutsunderlag  
KS 2021/320 Tjänsteutlåtande 
KS 2021/320 Sammanställning av berörda fastigheter 
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§ 7  

Lokalförändringar 
Diarienummer: 2022/6 

 

Beslut  
Efter facklig förhandling och genomförd riskanalys föreslås kommunstyrelsen godkänna 
förändringar i lokalerna samt uppdra åt tekniska förvaltningen att genomföra de förändringar 
som krävs i lokalerna  

Sammanfattning   
I ett led i att hitta en effektivare organisation för kommunledningsförvaltningen och även 
nyttjandet av rum i kommunhuset har en utredning gjorts där förslaget är att flytta 
vaktmästeri till plan 1 i kommunhuset samt att dessa medarbetare omorganiseras från 
kansliavdelningen till serviceenheten. 

Innebörden blir att det möjliggörs att miljö-och byggförvaltningen kan samlokaliseras på ett 
plan då nuvarande vaktmästeri byggs om till kontorsutrymmen.  Fördelar finns genom att 
kontorsvaktmästaren även arbetar med arkivfrågor får närmare mellan arkiv och vaktmästeri 
samt en minskad sårbarhet vid posthantering.  

Beslutsunderlag  
KS 2022/6 Tjänsteutlåtande 
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§ 8  

Skrivelse från kv. Kättingen 
Diarienummer: 2022/4 

 

Beslut  
Tekniska förvaltningen får i uppdrag att byta vattenmätare i kvarteret Kättingen och 
statusutvärdera ledningsnätet.  

Sammanfattning   
I skrivelse från styrelsen för gemensamhetsanläggningen Kättingen önskar de att Mönsterås 
kommun tar över underhåll, skötsel och drift av befintliga vattenledningar samt 
avloppssystem inom kvarteret Kättingen.  

Beslutsunderlag  
KS 2022/4 Skrivelse från kv. Kättingen 
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§ 9  

Organisationsförändring vaktmästeri 
Diarienummer: 2022/5 

 

Beslut  
Efter facklig förhandling och genomförd riskanalys föreslås kommunstyrelsen godkänna 
organisationsförändringarna  

Sammanfattning   
I ett led i att hitta en effektivare organisation för kommunledningsförvaltningen och även 
nyttjandet av rum i kommunhuset har en utredning gjorts där förslaget är att flytta 
vaktmästeri till plan 1 i kommunhuset samt att dessa medarbetare omorganiseras från 
kansliavdelningen till serviceenheten. 

Arbetsuppgifter som flyttas från kansli till servicecenter är vaktmästerifunktion, 
posthantering, arkivfunktion, informationssäkerhetsansvar, GDPR-ansvar samt köksansvarig. 

Beslutsunderlag  
KS 2022/5 Tjänsteutlåtande 
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§ 10  

Remissvar - Trafikverkets förslag till nationell plan för 
transportinfrastrukturen 2022-2033 
Diarienummer: 2021/299 

 

Beslut  
Ärendet återupptas på nästkommande möte.  

Dagens sammanträde  
Samhällsbyggnadschef Henrik Eriksson redogör för förslaget till remissvar över trafikverkets 
förslag till nationell plan för transportinfrastruktur 2022-2033.  

Beslutsunderlag  
KS 2021/299 Remissvar 
KS 2021/299 Remiss 
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§ 11  

Motionsvar  - Locka yngre till politiken 
Diarienummer: 2021/141 

 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutas föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen.  

Sammanfattning   
I motion inskickad av Martina Palmér (S), Martin Nilsson (S) och Ulrica Widesdotter (S) 
föreslås att kommunen utreder kostnaderna för att förlägga kommunfullmäktiges möten 
dagtid samt att kommunfullmäktiges mötestider ses över inför mandatperioden 2022-2026. 

Yttrande  
Fullmäktige i Mönsterås har nio sammanträden per år. Junimötet är dagtid och övriga är 
kvällsmöten. Ersättning som utgår för ett dagtidssammanträde är cirka 35 000 kronor och för 
ett kvällssammanträde cirka 13 000 kronor. Beräkningarna är hämtade från 2019 års arvoden. 

Differensen mellan dagtids- och kvällsmöten är således cirka 22 000 kronor och för åtta 
möten motsvarar det 176 000 i ökade arvoden enligt beräkning från 2019-års 
beräkningsunderlag. 

Kommunfullmäktige beslutar sina sammanträdestider årligen och har vid dessa tillfällen 
godkänt mötestiderna. Det borde indikera på att ett flertal ledamöter föredrar att ha möten 
kvällstid. En anledning kan vara att ett flertal då kan ha möten på tider som inte inkräktar på 
arbetstiden som kan vara förlagd på annan ort. 

Beslutsunderlag  
KS 2021/141 Tjänsteutlåtande 
KS 2021/141 Motion 
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§ 12  

Motionsvar - Farthinder och fartkamera i Blomstermåla 
Diarienummer: 2021/163 

 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutas föreslå kommunfullmäktige att anse motionen besvarad.  

Sammanfattning   
I motion inskickad av Christer Olsson (SD) föreslås att farthinder sätts upp på utvalda sträckor 
på vägen mellan Blomstermåla och Mönsterås samt vid Krungårdsskolan. Han förslår även att 
det sätts upp kamera för övervakning av bilarnas hastighet på vägen mellan Blomstermåla 
och Mönsterås. 

Yttrande  
Kommunen håller med författaren till motionen att trafiksäkerhet är en viktig fråga, och 
precis som motionen lyfter så finns det ett starkt samband mellan för hög hastighet och 
olyckor.  

De vägar som önskas farthinder och fartkamera på i motionen har dock kommunen inte 
rådighet över då det är statliga vägar. Trafikverket har 2021 ca 2100 fartkameror på sina 
10 000 mil väg. Det är Trafikverket som beslutar var nya kameror ska sättas upp. Oftast sätts 
kameror upp på vägar med hastigheter mellan 70 och 90 km/h och som har en årsdygntrafik 
på över 4000 fordon. Det är också nästan alltid en uppmätt medelhastighet en bit över 
tillåten hastighet. På Mönsteråsvägen som går mellan Blomstermåla och Mönsterås är 
årsdygnstrafiken under 2000 fordon, och på riksväg 34 genom Blomstermåla är 
årsdygnstrafiken ca 3500 fordon. Senaste hastighetsmätningen för Mönsteråsvägen är från 
2011 och visar att personbilar i snitt kör 81–83 km/h (80 km/h tillåtet). Senaste 
hastighetsmätningen för riksväg 34 förbi Krungårdsskolan är från 2018 och visar att 
personbilar i snitt kör 44–48 km/h (50 km/h tillåtet). 

På den gata kommunen har rådighet över, Krungårdsvägen, finns möjlighet för kommunen 
att anordna farthinder. Raksträckan mellan riksväg 34 och där Krungårdsvägen delar sig till 
skolparkering eller till ett villakvarter är 80 meter lång.  

Kommunen kommer i enlighet med motionen ansöka om fartkamera på Mönsteråsvägen då 
uppmätt hastighet är högre än maxhastighet, men inte för riksväg 34 då uppmätt hastighet är 
lägre än maxhastighet. Det står dock författaren till motionen fritt att själv ansöka om detta. 
Farthinder på Krungårdsvägen kommer utredas under 2022.  

Beslutsunderlag  
KS 2021/163 Tjänsteutlåtande 
KS 2021/163 Motion 
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§ 13  

Motionsvar - Bänkar och papperskorgar Oknö 
Diarienummer: 2021/160 

 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutas föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen.  

Sammanfattning   
I motion inskickad av Christer Olsson (SD) föreslås att det sätts upp fler bänkar, 
papperskorgar och hundlatriner i området längst ut på Oknö. 

Yttrande  
Mönsterås kommun har ett stort antal parkmöbler och papperskorgar utplacerade på de 
allmänna ytorna runt om i kommunen. Samhällsbyggnadsavdelningen ansvarar för skötsel 
och underhåll av dessa. Under vintern 2020/2021 inventerades alla bänkar som är 
utplacerade på Oknö. Papperskorgar finns sedan tidigare inmätta och registrerade i 
kommunens kartdatabaser. På endast Oknö finns idag drygt 100 bänkar utplacerade och 14 
papperskorgar. Förutom de 14 utplacerade papperskorgarna ställs det också ut säckställ 
sommartid för att möta den ökade behovet sommartid. I Mönsterås kommun finns inga 
hundlatriner, endast papperskorgar.  

Bedömningen är att det inte finns något behov av att placera ut ytterligare utrustning på 
Oknö. Arbetet pågår med att se över befintligt antal, underhållsbehovet av dessa samt 
lämplig placering. 

Önskemålet om fler bänkar på Oknö har lyfts i samtal med Oknö Stugförening inför detta 
motionssvar. 

Beslutsunderlag  
KS 2021/160 Tjänsteutlåtande 
KS 2021/160 Motion 
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§ 14  

Motionsvar - Hundbad 
Diarienummer: 2021/209 

 

Beslut  
Ärendet återremitteras.  

Sammanfattning   
I motion inskickad av Lejla Radovic (S) föreslås att Mönsterås kommun ser över förskrifter 
angående hundförbud på de kommunala badplatserna samt att kommunen ändrar 
föreskrifterna i frågan om hundbad under sommarperioden och tar bort förbudet på vissa 
kommunala badplatser. 

Dagens sammanträde  
Tekniska förvaltningen föreslår att motionen avslås.  

Lejla Radovic (S) yrkar att ärendet återremitteras för vidare utredning om var hundbad skulle 
kunna tillåtas.  

Ordförande ställer proposition på Lejla Radovics (S) förslag och finner att arbetsutskottet 
beslutar bifalla detta.  

Beslutsunderlag  
KS 2021/209 Tjänsteutlåtande 
KS 2021/209 Motion 
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§ 15  

Motionsvar - Stockar vid hopptornet på Oknö 
Diarienummer: 2021/161 

 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutas föreslå kommunfullmäktige att anse motionen besvarad.  

Sammanfattning   
I motion inskickad av Christer Olsson (SD) föreslås att kommunen lägger ut stockar i vattnet 
runt hopptornet på Oknö för att hindra båtar från att komma fram till hopptornet. 

Yttrande 
Motionen tar upp en viktig fråga – säkerheten kring kommunens badplats vid Oknöström. 
Den nya Oknöbron har högre frihöjd vilket möjliggör för mer båttrafik utanför 
badplatsområdet. 

Under badsäsongen 2021 har av säkerhetsskäl tre bojar med markeringsflöten emellan satts 
upp för att uppmärksamma var badområdet börjar och slutar.Avskärmningen kommer även 
fortsättningsvis placeras ut under badsäsong så länge badplatsen finns kvar. 

Beslutsunderlag  
KS 2021/161 Tjänsteutlåtande 
KS 2021/161 Motion 
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§ 16  

Svar på medborgarförslag - Cykelväg och bredband till 
Sandbäckshult 
Diarienummer: 2021/228 

 

Beslut  
Kommunstyrelsen föreslås anse medborgarförslaget besvarat.  

Sammanfattning   
I medborgarförslag inskickat av Folke BL Johansson föreslås att kommunen påbörjar arbetet 
med att förlänga cykelvägen, som idag slutar vid BEVI, till platsen där Sandbäckshults station 
en gång låg samt att kommunen påskyndar arbetet med bredband så att Sandbäckshults by 
kan anslutas innan årets slut. 

Yttrande 
I ärende 2019/96, också ett medborgarförslag, föreslogs också en cykelväg till Sandbäckshult. 
Kommunens svar till medborgarförslaget 2020/120 i sin helhet nedan: 

Region Kalmar län är ansvarig för cykelvägar mellan tätorter. I den regionala transportplanen finns en 
budgetpost som heter Cykelvägar enligt regional cykelstrategi. I den finns medel avsatta under 
perioden 2018-2029. Förslaget om förlängd cykelväg är bra, och Mönsterås kommun bör ställa sig 
bakom förslaget och skicka frågan vidare till Region Kalmar län. 

I remissförslaget till den nya Regionala transportplanen (2022–2033) har budgetposten för 
cykelsatsningar ökat från 47 till 110 mnkr för hela tolvårsperioden. Vilka cykelvägar som 
Region Kalmar kommer prioritera kommer till stor del baseras på vilka cykelstråk som pekas 
ut i den regionala cykelstrategin. En ny version är under arbete och i en framtida remissrunda 
kommer Mönsterås kommun lyfta cykelväg mellan Blomstermåla och Sandbäckshult som ett 
cykelstråk kommunen önskar att regionen prioriterar. 

Bredband finns i dag framdraget till transformatorstationen mellan 34:an och vattenverket. 
Utbyggnad vidare till Sandbäckshult är planerad till andra halvåret av 2022.  

Beslutsunderlag  
KS 2021/228 Tjänsteutlåtande 
KS 2021/228 Medborgarförslag 
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§ 17  

Svar på medborgarförslag - Tomtmark Oknö 
Diarienummer: 2021/182 

 

Beslut  
Kommunstyrelsen föreslås anse medborgarförslaget besvarat.  

Sammanfattning   
I medborgarförslag inskickat av Håkan Karlsson föreslås att kommunen anordnar ny 
tomtmark på Oknö. 

Yttrande  
Med nuvarande strandskyddsregler är de två områden medborgarförslaget pekar ut, väster 
om badplats Oknöström samt Lillöns nordvästra del, inte möjliga. Först vid en ändring av 
Miljöbalken kan dessa områden kunna komma i fråga för nya bostadstomter. Kommunen tar 
därför inte i nuläget ställning till huruvida det vore lämpliga platser för bostadsmark. 

Beslutsunderlag  
KS 2021/182 Tjänsteutlåtande  
KS 2021/182 Medborgarförslag 



Kommunstyrelsens Arbetsutskott 
Sammanträdesprotokoll 

2022-01-18 

 

§ 18  

Svar på medborgarförslag - Avstängda vägar Oknö 
Diarienummer: 2021/227 

 

Beslut  
Kommunstyrelsen föreslås anse medborgarförslaget besvarat.  

Sammanfattning   
I medborgarförslag inskickat av Anne och Thomas Beinsen föreslås att avstängningar på 
Rörskärsvägen, Stenskärsvägen och Sångarvägen på Oknö tas bort.  

Yttrande  

I ärende 2020/120, också ett medborgarförslag, utreddes samma fråga som föreliggande 
medborgarförslag. Resultatet av ärende 2021/120 är att det nu pågår en flytt av grind 
samt anordnande av ny vändplan på Rörskärsvägen. De andra två befintliga 
avstängningarna förändras inte. Svaret till medborgarförslaget 2020/120 i sin helhet 
nedan: 

Under 2013 renoverades grusvägarna på Oknö och kommunen beslutade att förbjuda genomfart 
på tre långa genomfartsvägar på Storön. Detta resulterade i fysiska avstängningar och tre stycken 
bommar uppfördes med anliggande vändplatser för att bilar skulle kunna vända vid bommen. En 
av vägarna som spärrades av är Stenskärsvägen. De andra två vägarna är Rörskärsvägen och 
Sångarvägen. Avsikten med att avstängningarna var att minska trafiken på grusvägarna inne på 
ön och styra över trafiken till den asfalterade Oknövägen som går runt ön. Syftet var att få mindre 
trafik, mindre buller, mindre damm, trafiksäkrare förbi bostadshusen och stugområdet. 
Grusvägarna är numera asfalterade vilket innebär att damm inte längre bedöms utgöra ett 
problem. 

Mönsterås kommuns uppfattning är det råder en jämn balans mellan för och emot 
avspärrningarna på Oknö och att det därmed inte finns en övervägande opinion mot att de finns. 
Den större Oknövägen är mer anpassad för en högre trafikmängd, den är bredare och det är ett 
större avstånd mellan vägbana och bebyggelse. Om avspärrningen skulle hävas, förutspås fler 
fordon på de mindre vägarna. Detta skulle medföra en sämre trafiksituation för boende på Oknö. 

Då medborgarförslaget har aktualiserat frågan om vägspärrningarna har Mönsterås kommun 
inför detta yttrande utrett om vägavspärrningarna är lokaliserade på rätt plats. Bedömningen är 
att avspärrningen på Stenskärsvägen är korrekt placerad, men att vägavspärrningen på 
Rörskärsvägen bör flytta söderut. Vägavspärrningen på Sångarvägen bör i detta läge vara kvar, 
men kan i ett senare skede bli föremål för ytterligare analys vilket kan resultera i att den då tas 
bort. Genom att flytta avspärrningen söderut på Rörskärsvägen blir det en bättre balans på 
antalet fastigheter som får trafik förbi sina tomter. Det blir också kortare väg för ett antal 
fastigheter till Oknövägen. Ett av skälen för vägavspärrningarna 2013 var att damm orsakade 
problem på grusvägarna när bilar körde förbi bostadshusen. Då lokalgatorna numera är 
asfalterade bör detta inte längre utgöra ett problem.  

Eventuell ytterligare skyltning enligt medborgarförslaget bör övervägas, men ingå i prioriteringen 
inom befintlig budgetram. 

Beslutsunderlag  
KS 2021/227 Tjänsteutlåtande 
KS 2021/227 Medborgarförslag 
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§ 19  

Svar på medborgarförslag - Trafiksituationen Nyemåla 
bostadsrättsområde i Timmernabben 
Diarienummer: 2021/46 

 

Beslut  
Kommunstyrelsen föreslås anse medborgarförslaget besvarat.  

Sammanfattning   
I medborgarförslag inskickat av Annelie Johansson föreslås att kommunen gör en översyn av 
trafiksituationen vid Nyemåla bostadsrättsområde i Timmernabben.  

Yttrande  
Samhällsbyggnadsavdelningen har besökt platsen och studerat korsningen. Kommunen 
bedömer korsningen som trafiksäker då vegetationen har klippts ner söder om infarten till 
BRF Nyemåla. Vegetation bör inte vara högre än 80 cm i en sikttriangel som sträcker sig minst 
10 m åt vartdera hållet från en korsning vilket den numera är. 

Även om det passerar oskyddade trafikanter över gatan är kommunens bedömning att ett 
övergångställe inte bör anordnas. På gator med få oskyddade trafikanter kan ett 
övergångställe inge en falsk trygghet för gående. Detta eftersom fordonsförare inte är 
förberedda att ta hänsyn till gående då det förhållandevis sällan är gående personer över 
gatan där. 

Beslutsunderlag  
KS 2021/46 Tjänsteutlåtande 
KS 2021/46 Medborgarförslag 
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§ 20  

Svar på medborgarförslag - Gärdsgård vid lekplats på Oknö 
Diarienummer: 2021/134 

 

Beslut  
Kommunstyrelsen föreslås anse medborgarförslaget besvarat.  

Sammanfattning   
I ett medborgarförslag inskickat av Margareta Berggren föreslås att Mönsterås kommun 
sätter upp en gammaldags gärdesgård vid stora lekplatsen på Oknö. 

Yttrande  
Samhällsbyggnadsavdelningen ansvarar för skötsel och utveckling av kommunens allmänna 
lekplatser. I samband med avdelningens arbete inkommer ofta önskemål om att sätta upp 
staket eller stängsel. Det man inte tänker på är att avgränsa eller omgärda lekplatser med 
staket kan medföra nya risker eller till och med förvärra säkerheten på den aktuella platsen. 
Detta beroende på att: 

 Staket fungerar bara för de minsta barnen, som dessutom alltid ska vara under uppsikt 
av vuxen. 

 Staket kan bjuda in till klättring för de större barnen. 
 Staket kan inge en falsk trygghet, då det aldrig kan garanteras att det är helt stängt. 
 Staket kan vid en nödsituation hindra personer från att snabbt ta sig in eller ut från ytan. 

Med det som bakgrund arbetar kommunen medvetet med att inte sätta upp staket runt 
kommunens lekplatser vid nybyggnation.  

Beslutsunderlag  
KS 2021/134 Tjänsteutlåtande  
KS 2021/136 Medborgarförslag 
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§ 21  

Svar på medborgarförslag - Bevara badstegen 
Diarienummer: 2021/246 

 

Beslut  
Kommunstyrelsen föreslås anse medborgarförslaget besvarat.  

Sammanfattning   
I medborgarförslag inskickat av Johan Sjögren föreslås att kommunen möjliggör för kallbad 
under vinterhalvåret. 

Yttrande 
Samhällsbyggnadsavdelningen som sköter kommunens badplatser har märkt att intresset för 
vinterbad ökat de senaste åren. För att kunna tillmötesgå önskemålen om bad även vintertid 
har kommunen därför ändrat rutiner gällande badstegar och ramper.  

I nuläget hänvisar kommunen vinterbadare till Talludden/Rotholmsudden och Gamla 
färjeläget som förslagsställaren nämner, men även Hopptornet vid Oknöström och 
badplatsen Danska Varvet i Timmernabben. Gemensamt för dessa fyra badplatser är att 
bryggorna ligger i året om. Tidigare år har alla stegar och ramper tagits bort vintertid vid 
Hopptornet och Danska Varvet men det görs inte längre. Numer finns ramp och någon stege 
kvar på samtliga av dessa fyra badplatserna även vintertid. 

I medborgarförslaget föreslås att bryggor vid Stenskärsbadet och Kaffetorpet ligger i så länge 
isen inte lagt sig. Idag är alla kommunala badplatser fullt driftsatta till 1 september och ofta 
även längre än så. Kommunens ilagda bryggor är känsliga för vind och högvatten, två 
väderfenomen som sker mer frekvent under höst och början av vintern. På grund av detta 
kan inte kommunen ha flytbryggor i vattnet i större omfattning än idag utan hänvisar till dom 
badplatser där möjlighet redan finns för vinterbad. 

Vill förslagsställaren gå vidare med sitt förslag om att på egen hand bekosta och sköta en 
permanent brygga, för badändamål, är kommunen positiv till detta förutsatt att alla tillstånd 
som behövs söks, avtal skrivs samt att allmänheten har fri tillgång till bryggan. 

Beslutsunderlag  
KS 2021/246 Tjänsteutlåtande 
KS 2021/246 Medborgarförslag 
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§ 22  

Medborgarförslag - Förändringar på Kuggåsvägen 
Diarienummer: 2021/325 

 

Beslut  
Medborgarförslaget överlämnas till teknisk chef för yttrande.   

Sammanfattning   
I medborgarförslag inskickat av Leif Grandell föreslås att Mönsterås kommun tar över ägande 
och ansvar för Kuggåsvägen från Trafikverket.  

Beslutsunderlag  
KS 2021/325 Medborgarförslag 
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§ 23  

Motion - Kommunkollen 
Diarienummer: 2021/293 

 

Beslut  
Motionen överlämnas till kommunchefen för yttrande.   

Sammanfattning   
I motion inskickad av Leonard Niklasson (SD) föreslås att kommunen avstår från att köpa 
annonsplatser i kommunkollen.  

Beslutsunderlag  
KS 2021/293 Motion
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§ 24  

Medborgarförslag - Gång- och cykelväg Åsevadsgatan 
Diarienummer: 2021/319 

 

Beslut  
Medborgarförslaget överlämnas till teknisk chef för yttrande.    

Sammanfattning   
I medborgarförslag inskickat av Wide Svensson föreslås att gång- och cykelbanan separeras 
från biltrafik i området vid Coop och Systembolaget på Åsevadsgatan.  

Beslutsunderlag  
KS 2021/319 Medborgarförslag 
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§ 25  

Remiss - Regional utvecklingsstrategi Kalmar län 2030, Region 
Kalmar län 
Diarienummer: 2022/17 

 

Beslut  
Remissen överlämnas till kommunchefen för yttrande.  

Sammanfattning   
Region Kalmar län har skickat begäran om yttrande över förslag till aktualiserad Regional 
utvecklingsstrategi för Kalmar län, ”Klimat att växa i”. Eventuella synpunkter ska vara Region 
Kalmar län senast 31 mars.  

Beslutsunderlag  
KS 2022/17 Remissmissiv 
KS 2022/17 Remiss 
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§ 26  

Remiss - Kulturplan Kalmar län 2023-2024, Region Kalmar län 
Diarienummer: 2022/16 

 

Beslut  
Remissen överlämnas till kulturchefen för yttrande.  

Sammanfattning   
Region Kalmar län har skickat begäran om yttrande över förslag till aktualiserad Regional 
kulturplan för Kalmar län. ”Kultur att växa i” 2023-2024. Eventuella synpunkter ska vara 
Region Kalmar län tillhanda senast 30 mars.  

Beslutsunderlag  
KS 2022/16 Remissmissiv 
KS 2022/16 Remiss 
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§ 27  

Remiss - Aktualisering av Skolkulturstrategi 2023-2024 
Diarienummer: 2022/15 

 

Beslut  
Remissen överlämnas till skolchefen för yttrande.  

Sammanfattning   
Region Kalmar län har skickat begäran om yttrande över förslag till aktualiserad version av 
skolkulturstrategin. Eventuella synpunkter ska vara Region Kalmar län tillhanda senast 31 
mars. 

Beslutsunderlag  
KS 2022/15 Remiss 
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